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Vragen van het lid Verhoeven (D66) aan de Minister voor Rechtsbescherming 
over het bericht «Tientallen camera’s houden klanten van filiaal Jumbo in de 
gaten: «Willen we dit?’» (ingezonden 5 december 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Tientallen camera’s houden klanten van filiaal 
Jumbo in de gaten: «Willen we dit?’»?1 

Vraag 2
Kunt u een overzicht geven van het wettelijke kader aangaande het gebruik 
van gezichtsherkenning door bedrijven, inclusief relevante artikelen in de 
Algemene verordening gegevensbescherming (AVG)? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat dit praktijkvoorbeeld van de Jumbowinkel evident in 
strijd is met de AVG? 

Vraag 4
Zijn er praktijkvoorbeelden van gezichtsherkenning die zijn goedgekeurd door 
de rechter of de Autoriteit Persoonsgegevens en dus «AVG-proof» zijn? 

Vraag 5
Bent u bereid om bedrijven te informeren over het wettelijk kader omtrent 
gezichtsherkenning?

1 RTLZ, 3 december 2019, https://www.rtlz.nl/algemeen/binnenland/artikel/4941596/
gezichtsherkenning-biometrie-alphen-jumbo-privacy
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